



YOUR BACK CAN REST EASY ON THESE COMFORTABLE, ERGONOMICALLY DESIGNED CHAIRS

09. DUOREST

Made in Korea, the ergonomic office chair features a patented, contoured dual backrest designed to improve spinal health. There will be a special promotion at Duorest product counter at 5/F Wing On Nathan Road Store from 29 Mar to 11 April.

這張韓國製造的人體工學座椅專利弧形雙背靠，改善脊椎健康。永安彌敦道店5樓的Duorest專櫃將於3月29日至4月11日期間舉行特別推廣活動。

10. INTERSTUHL

The Hadi Teherani-designed *Silver* chair offers seat tilting and a position-locking mechanism. With leather or fabric upholstery; back and seat cover in metal with brushed-silver finish. At *Frontier Workspace Solutions*

這款Silver椅子出自設計師Hadi Teherani之手，設有同步傾斜系統和空壓鎖定功能，可選皮革或布藝襯墊，背靠和座位則由飾有磨砂銀的金屬製造。於Frontier Workspace Solutions有售

11. FJORDS®

From Simmons®, the famous purveyor of supremely luxurious mattresses, comes the Fjords® *Admiral 710*. Made from premium leather and European beechwood, the recliner provides ideal spinal support and relaxing the muscles. Available at Simmons®

供應豪華床褥聞名的蓆夢思®，帶來結合高級皮革和歐洲樺木的Fjords® Admiral 710舒適椅，為背部提供理想承托，同時放鬆肌肉。於蓆夢思®有售

12. FRITZ HANSEN

Create a cosy vibe with designer Jaime Hayon's *Fri* easy chair. Available with fabric or leather upholstery in a range of colours; with matching oak base, or legs in brushed or powder-coated aluminium. Available from *colourliving* 由設計師Jaime Hayon創製的Fri休閒椅讓你隨時享受舒適時刻。椅子備有布藝和皮革版本，備多種色彩選擇，再配上相襯的橡木底座，也可選拉絲鋁或粉末塗層鋁質椅腳。於colourliving有售